
 

 

 
 
 
 
 
Številka: 900-1/22 
Datum: 14. 12. 2023  
 
 
 

Z A P I S N I K 

7. redne seje Občinskega sveta Občine Sodražica, 

ki je bila v četrtek, 14. 12. 2023, ob 18.00 uri, v dvorani PGD Sodražica. 

 
 
Prisotni člani občinskega sveta: Zvonko Janež, Jelka Pakiž, Ernest Pirnat, Drago Arko, Franc Lesar, 
Branko Arko,  
Odsotni člani občinskega sveta: Karmen Kordiš, Zdenka Lušin, Evgen Zajc 
 
Ostali prisotni: 

- župan mag. Blaž Milavec 
- občinska uprava: Darja Vetrih, Vinko Čampa, Petra Marn, Blaž Kovačič od 18.25 dalje 
- predstavniki medijev: / 

 
 
Blaž Milavec je pozdravil prisotne in ugotovil, da je ob pričetku seje prisotnih šest članov občinskega 
sveta ter s tem sklepčnost. Predstavil je predlog dnevnega reda. Svetniki na predlog niso imeli pripomb 
in so soglasno potrdili naslednji 
 
DNEVNI RED: 

1. Obravnava zapisnikov 6. redne seje, 2. dopisne seje in 2. izredne seje ter poročili o 
realizaciji sklepov 6. redne seje, 2. dopisne seje in 2. izredne seje. 

2. Proračun Občine Sodražica za leto 2024, 2. obravnava. 
3. Pravilnik o dopolnitvah Pravilnika o podpori mladim in mladim družinam pri reševanju 

prvega stanovanjskega problema v občini Sodražica. 
4. Pravilnik o dopolnitvah Pravilnika  o ohranjanju in spodbujanju razvoja kmetijstva in 

podeželja v Občini Sodražica. 
5. Letni program športa za leto 2024. 
6. Letni program kulture za leto 2024. 
7. Predlogi Odbora za finančne zadeve in upravljanje s premoženjem občine. 
8. Program dela Občinskega sveta 2024. 

9. Pobude in vprašanja.* 
10. Razno. 
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AD/1 Obravnava zapisnikov 6. redne seje, 2. dopisne seje in 2. izredne seje ter poročili o 
realizaciji sklepov 6. redne seje, 2. dopisne seje in 2. izredne seje 

Občinski svet na zapisnike 6. redne seje, 2. dopisne seje in 2. izredne ni imel pripomb. Soglasno so 
bili sprejeti naslednji 
 

SKLEPI: 

1. Potrdi se zapisnik 6. redne seje Občinskega sveta Občine Sodražica, z dne 28. 9. 2023. 

2. Potrdi se zapisnik 2. dopisne seje Občinskega sveta Občine Sodražica, z dne 26. 10. 2023. 

3. Potrdi se zapisnik 2. izredne seje Občinskega sveta Občine Sodražica, z dne 23. 11. 2023. 

 
 

Občinski svet ni imel pripomb in dodatnih vprašanj k realizaciji sklepov 6. redne seje, 2. dopisne seje 
in 2. izredne seje. 
 
 

AD/2 Proračun Občine Sodražica za leto 2024, 2. obravnava 
Župan je povedal, da je bil predlog proračuna za naslednje leto predstavljen na izredni seji konec 
novembra, potem so ga obravnavali na delovnih telesih občinskega svet. Predlog je bil v tem času dan 
tudi v javno obravnavo. Občinskemu svetu je nato predstavil dopolnjeni predlog proračuna, ki 
vključuje sprejete predloge z vseh obravnav in upošteva spremembe ocen vrednosti posameznih 
zadanih nalog in prenos sredstev oz. obveznosti z letošnjega leta. Povedal je, da je proračun občine 
Sodražica tako visok 3.440.655 evrov in je za 3,7 % višji od prvotnega predloga, razliko pa v večini 
predstavlja prenos finančnih sredstev z letošnjega leta v naslednje. Predvidena je tudi možnost 
zadolžitve za izvedbo investicijskih projektov do višine 200.000 evrov. Drugače dopolnjeni predlog ni 
predvidel pomembnih sprememb na področju tekoče porabe, tako tekoči odhodki in transferji ostajajo 
enaki prvotnemu predlogu. Zvišujejo pa se investicijski odhodki in investicijski transferji, v glavnem 
zaradi zaključevanja del, ki so bile že začete v tem letu. Investicijski del proračuna je torej visok 
1.271.453 evrov, kar predstavlja 37 % proračuna. Glavni projekti, ki so predvideni za izvedbo, 
predstavljajo že nekaj časa pričakovan pričetek izgradnje kanalizacije v Zamostcu in obnova občinske 
ceste na Gori. Kar nekaj sredstev je predvidenih tudi za novo vodovodno povezavo med Kračali In 
Petrinci in izgradnja manjšega odseka kanalizacije v Vinicah, v sklopu rekonstrukcije križišča. Spomladi 
se načrtuje zaključek obnove ceste in gradnja novega mostu čez Bistrico v Podklancu. Načrtuje se tudi 
komunalna ureditev ulice pod Hosto. Kar nekaj sredstev se bo namenilo tudi pripravam novih 
projektov in nakupom nepremičnin za izvedbo predvidenih projektov. Župan je občinski svet spomnil 
tudi na pričetek pomembne investicije, to je izgradnja enote DSO v Sodražici, ki se sicer več ne vodi 
kot občinski, ampak državni projekt. Sicer pa je po mnenju župana proračun ocenjen kot dober 
kompromis glede na razpoložljiv denar na eni strani ter vsemi naloženimi obveznosti in številnimi 
potrebami občanov na drugi strani. Opozoril je na zahtevne pogoje, ki jih narekuje domača in globalna 
politična in gospodarska situacija. Zato je pomembno, da je proračun uravnotežen in vzdržen glede 
obremenitve lokalnih javnih financ, hkrati pa tudi še dovolj razvojen, saj je dobra tretjina proračuna 
namenjan investicijskim programom. 
 
Predlog sklepa Odbora za gospodarstvo, kmetijstvo in razvoje programe je predstavil Ernest Pirnat,     
Odbora za finančne zadeve in upravljanje s premoženjem občine je predstavil Franc Lesar, predlog 
sklepa Statutarno pravne komisije je predstavil Branko Arko, predlog sklepa Odbora za družbene 
dejavnosti je predstavil Ernest Pirnat, predlog sklepa Odbora za komunalne zadeve in prostorsko 
planiranje pa Franc Lesar.  
 
Razpravljala sta Ernest Pirnat in Blaž Milavec. 
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V razpravi je bilo povedano, da je bil proračun temeljito in poglobljeno predstavljen, vključno z vsemi 
dejstvi, ki vplivajo na ta dokument. 
 
Soglasno je bil sprejet naslednji 

SKLEP: 

Sprejme se dopolnjeni predlog proračuna oz. odloka o proračunu Občine Sodražica za leto 2024.  
 
 

AD/3 Pravilnik o dopolnitvah Pravilnika o podpori mladim in mladim družinam pri reševanju 
prvega stanovanjskega problema v občini Sodražica 

Povzetek Pravilnika ter razlog za dopolnitev je podala Darja Vetrih. Povedala je, da so dopolnitve 
pripravljene na podlagi izkušenj preteklih razpisov za dodelitev tovrstnih pomoči in da se s predlogom 
spreminja rok za prijavo stalnega prebivališča v nepremičnini, ki jo upravičenec kupi za reševanje 
svojega stanovanjskega vprašanja. V primeru, da gre za nevseljivo nepremičnino, bi se lahko ob 
utemeljenih okoliščinah rok prijave prebivališča podaljšal iz prvotnih 6 mesecev na do pet let. 
 
Predlog sklepa Odbora za družbene dejavnosti je predstavil Ernest Pirnat, predlog sklepa Odbora za 
finančne zadeve in upravljanje s premoženjem občine ter predlog sklepa Statutarno pravne komisije 
je predstavil Branko Arko. 
Župan je dodatno obrazložil, zakaj je smiselno dati možnost podaljšanja roka za prijavo stalnega 
prebivališča v nepremičnini, ki je predmet nakupa, do 5 let. 
 
Razprave ni bilo. 
 
Soglasno je bil sprejet naslednji 

SKLEP: 

Sprejme se Pravilnik o dopolnitvah Pravilnika o podpori mladim in mladim družinam pri reševanju 
prvega stanovanjskega problema v občini Sodražica. 
 
 
 

AD/4 Pravilnik o dopolnitvah Pravilnika o ohranjanju in spodbujanju razvoja kmetijstva in 
podeželja v Občini Sodražica 

Blaž Kovačič je pojasnil razloge za dopolnitev Pravilnika o ohranjanju in spodbujanju razvoja kmetijstva 
in podeželja v Občini Sodražica. Obrazložil je vsebino sprememb in dopolnitev. Povedal je še, da je bil 
Pravilnik dan v javno obravnavo, pri čemer je predloge podala svetovalka Kmetijsko gozdarskega 
zavoda Ljubljana in so tudi vključeni v dopolnitvah Pravilnika. S predlaganimi dopolnitvami se torej 
poveča število razpisanih pomoči, med drugim možnost nakupa rabljene mehanizacija, sofinanciranje 
stroškov vzpostavitev trajnih nasadov (hruška, jabolka, sliva) in sofinanciranje nakupa opreme za 
krmišča za živino. V spremembah pravilnika se je zaostrilo pogoje za pridobitev subvencije, in sicer se 
zasleduje cilj, da bi do subvencij prišel nekdo, ki aktivno kmetuje, ki ima vsaj 1,5 glav velike živine ali 
vsaj 0,5 ha njivskih površin, in uvedlo sankcijo v primeru ugotovljene nenamenske porabe sredstev.  
 
Ernest Pirnat je obrazložil povzetek razprave in predlog sklepa Odbora za gospodarstvo, kmetijstvo in 
razvojne programe. Predlog sklepa Odbora za finančne zadeve in upravljanje s premoženjem občine 
je predstavil Franc Lesar, predlog sklepa Statutarno pravne komisije pa je predstavil Branko Arko. 

 
Razprave ni bilo. 
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Soglasno je bil sprejet naslednji 

SKLEP: 

Sprejme se Pravilnik o dopolnitvah Pravilnika  o ohranjanju in spodbujanju razvoja kmetijstva in 
podeželja v Občini Sodražica.  

 
 

AD/5 Letni program športa za leto 2024 
Predlog Letnega programa športa, pravno podlago in razloge za sprejem je obrazložila Petra Marn. 
Obrazložila je višino sredstev, namenjenih programom, opredeljenih v letnem programu za leto 2024, 
ter kateri programi to so. Obrazložila je, da se po sprejemu proračuna in letnega programa objavi javni 
razpis, s katerim se sredstva razdelijo in črpajo. 
 
Ernest Pirnat je povedal, da je bil na Odboru za družbene dejavnosti podan pomislek glede dodelitve 
sredstev posameznim upravičencem in predstavil predlog sklepa Odbora za družbene dejavnosti. 
Predlog sklepa Odbora za finančne zadeve in upravljanje s premoženjem občine je predstavil Franc 
Lesar, predlog sklepa Statutarno pravne komisije je predstavil Branko Arko. 
Župan je podal pogled na programe, ki se sofinancirajo oz. na sofinanciranje določenih društev. 
Povedal je, da bo Občina še naprej spremljala aktivnosti društev in črpanje sredstev letnega programa 
športa.  
 
Razpravljala sta: Zvonko Janež in Blaž Milavec. 
Razprava je tekla o tem, da se tekoče spremlja, za kaj se sredstva porabijo oz. na katerih postavkah 
sredstva niso realizirana večkrat zaporedoma. 
 
Soglasno je bil sprejet naslednji 

SKLEP: 

Sprejme se Letni program športa za leto 2024. 
 
 
AD/6 Letni program kulture za leto 2024 
Predlog Letnega programa kulture, pravno podlago in razloge za sprejem je obrazložila Petra Marn. 
Obrazložila je višino sredstev, namenjenih posameznim sklopom, in sicer knjižničarstvo, ljubiteljska 
kultura ter mediji. Obrazložila je, da se po sprejemu proračuna na podlagi letnega programa objavi 
javni razpis, s katerim se sredstva razdelijo in črpajo. 
 
Predlog sklepa Odbora za družbene dejavnosti je predstavil Ernest Pirnat, predlog sklepa Odbora za 
finančne zadeve in upravljanje s premoženjem občine je predstavil Franc Lesar, predlog sklepa 
Statutarno pravne komisije je predstavil Branko Arko. 
 
Razpravljali so: Zvonko Janež, Blaž Milavec, Franc Lesar, Drago Karel Arko. 
Razprava je tekla o tem, ali tudi na področju društev, ki delujejo na področju kulture, ostajajo 
neizkoriščena sredstva. Razprava je tekla tudi o podpori lokalnim medijem, njihovi slišnosti ter 
možnosti oglaševanja na širšem območju. Konkretno je bilo izpostavljeno, da se radio Univox ne sliši 
na Gori. 
 
Soglasno je bil sprejet naslednji 

SKLEP: 

Sprejme se Letni program kulture Občine Sodražica za leto 2024. 
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AD/7 Predlogi Odbora za finančne zadeve in upravljanje s premoženjem občine 
Vinko Čampa je obrazložil predlog za izvzem iz javnega dobra in prenos v last občine Sodražica, in sicer:  

- zemljišče parc. št. 2089/5, k.o. 1620-Žimarice, zaradi ureditve zemljiškoknjižnega stanja z 
dejanskim stanjem v Podklancu,  

- zemljišče parc. št. 1639/217, k.o. 1622-Zamotec, zaradi razdelitve solastnine,  
- zemljišči parc. št. 2611/14 in parc. št. 2611/15, obe k.o. 1619-Sodražica, zaradi geodetskih 

odmer ulice Zavoda. 
Obrazložil je predlog sklepa Odbora za finančne zadeve in upravljanje s premoženjem občine in 
Statutarno pravne komisije. 
 
V razpravi je župan pojasnil, zakaj je dobro, da so določena zemljišča v lasti Občine Sodražica, oz. kaj 
so prednosti zamljišč, ki so javno dobro. Drugih razpravljavcev ni bilo. 
 
Župan je dal na glasovanje posamezne predloge za izvzem iz javnega dobra. 
 
Soglasno je bil sprejet naslednji  

SKLEP: 

Zemljišče parc. št. 2089/5, k.o. 1620-Žimarice, se izvzame iz javnega dobra in prenese v last Občine 
Sodražica. 
 
 
Soglasno je bil sprejet naslednji  

SKLEP: 

Zemljišče parc. št. 1639/217, k.o. 1622-Zamotec, se izvzame iz javnega dobra in prenese v last Občine 
Sodražica. 
 
 
Soglasno je bil sprejet naslednji  

SKLEP: 

Zemljišči parc. št. 2611/14 in parc. št. 2611/15, obe k.o. 1619-Sodražica, se izvzameta iz javnega 
dobra in preneseta v last Občine Sodražica. 
 
 

AD/8 Program dela Občinskega sveta 2024 
Župan je povzel predlog programa dela občinskega sveta v letu 2024 in predvidene vsebine, ki bodo 
obravnavane na posameznih sejah. 
 
Razprave ni bilo. 
 
Soglasno je bil sprejet naslednji  

SKLEP: 

Sprejme se Program dela Občinskega sveta za leto 2024. 
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AD/9 Pobude in vprašanja 
Darja Vetrih je podala informacijo, da ni bilo podanih pisnih pobud in vprašanj. 
Franc Lesar je vprašal, če je že znan izvajalec za kanalizacijo. Blaž Milavec je odgovoril, da se bo šlo v 
razpis za izvajalca po prejemu sklepa o sofinanciranju s strani države. 
 
 
AD/10 Razno 
Župan je podal pregled dogajanj in prireditev v decembru oz. božično novoletnih praznikih. 
 
 
Ob koncu se je zahvalil svetnikom za konstruktivno sodelovanje tekom leta in izrazil upanje, da bo 
občina lahko dobro delala tudi v bodoče. 
 
 
 
 
 
Seja je bila zaključena ob 20.15. 
 
 
 
 
Zapisala:         Župan Občine Sodražica: 
Darja Vetrih            mag. Blaž Milavec l. r. 


